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A bizottság tagjai közül jelen vannak: Tímár Gyula elnök, Kovács László György alelnök, 
Dézsi Koppány bizottsági tag, Kivágó Péter bizottsági tag, Marschall Máté bizottsági tag, Németh 
Bence bizottsági tag, Zsitnyák János Bálint bizottsági tag

További jelenlévők: Váradiné Naszályi Márta polgármester, dr. Tarjányi Tamás jegyző, dr. 
Jeney Jánosné képviselő, dr. Sándor Pétemé képviselő, Csány Éva főépítész, Jambrisekné Borhy 
Gabriella irodavezető. Kékesi István főkönyvelő, valamint további meghívottak és érdeklődők

Az ülés helyszíne: Polgármesteri Hivatal 114. tárgyalója (Budapest, Kapisztrán tér 1.)

Az ülés kezdete: 16:02 óra

Az ülés vége: 16:42 óra

Jegyzőkönyvvezető: Lipták Noémi

Tímár Gyula, elnök: köszöntötte a megjelenteket. Az ülést megnyitotta és megállapította, hogy a 
bizottság hét fővel határozatképes. Az ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkérte Kovács László 
György alelnök urat. Szavazásra tette fel a meghívóban szereplő napirendi javaslatot.

A bizottság 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
1/2020. (II. 17.1 PEB határozata
a Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottság ülésének napirendjéről

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága a 2020. február 17-i ülésének napirendjét az alábbiak szerint 
fogadja el:

Nyilvános ülésen:

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

2. Egyebek

1. A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről 
szóló önkormányzati rendelet elfogadása
Előterjesztő: Timár Gyula elnök

Timár Gyula, elnök: elkészült a 2020. évi költségvetés tervezete. Amely korábbiakban is 
problémája volt, az a határidő rövidsége. Február 10-én publikálásra került, 11-én módosításra. 
Nagyon várta az írásos kiegészítőt, azt gondolta, hogy segíteni fog a táblázatok számai között
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eliga2odni. Csalódni kellett, ez egyáltalán nem így van. A számok területén nem tudott teljesen 
elmélyedni. A vitát megnyitotta.
Két módosító javaslat érkezett. Az egyik befogadásra került az előterjesztő által, mely a 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság 1 000 000 Ft-os kérelme konyhafelújításra.
A másik egy képviselői módosító javaslat. Kérte, hogy jegyző úr ismertesse az abban foglaltakat.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: az SZMSZ szerint a költségvetési rendeletet 8 munkanappal az ülés 
előtt kell megküldeni a képviselő-testület számára. A február 20-i időpontot számítva ez a múlt 
hétfőn történt meg. A kiküldött rendelet-tervezet és a törvény által előírt mellékletek megküldésre 
kerültek és még azon a napon kiküldésre került egy javított változat, amiben két korrekciót tettek. 
Jegyzőként jelezte, hogy ezt a javított táblát kell figyelembe venni. Az előterjesztés ennyiben tehát 
megfelel a jogszabályi feltételeknek. A mai napon 12 óráig lehetett módosító indítványokat 
benyújtani a költségvetési rendelethez azért, hogy a bizottságoknak legyen ideje ezeket megvitatni. 
Ma határidőre érkezett egy módosító indítvány hét képviselő által aláírva. Az indítvány egyébiránt 
újabb módosító indítványokkal illethető, illetve a módosítással érintett rész más által is 
módosítható.
A javaslatban átsorolások, illetve pontosítások szerepelnek. Az első a „Beruházás, felújítás” 
mellékletben az ún. Okos padok beruházási sort külön előirányzatként kéri szerepeltetni. 
Ugyanilyen tartalmú a második módosítás, amely a „Beruházás, felújítás” melléklet 
„Utcabútorok” soráról külön kéri feltüntetni a „Szelektív köztéri hulladékgyűjtők” előirányzatát. 
Ezek tehát érdemi költségvetési kihatással nem bírnak, csak önálló soron jelenítenek meg 
kiadásokat. A következő módosítási javaslat a „Beruházás, felújítás” melléklet „Kutyás gyermek 
játszótér” sorának összegét csökkentené 6 millió Ft-tal „Köztéri illemhelyek javítása és 
fenntartása” előirányzat létrehozásával. A főösszeget és a mérleget ez sem érinti, hiszen csak a 
beruházási előirányzatokon belül kerül átcsoportosításra. A negyedik javaslat szintén ilyen 
tartalmú, amely az előbb említett kiadási előirányzatról 2.5 millió Ft összeget a „Szeder lépcső 
kutyafuttató körbekerítése” megnevezésű sorra irányozna elő. Az ötödik egy céltartalékot kíván 
átcsoportosítani, az ún. „Női krízisszálló kialakítása” előirányzat csökkentésével „Közösségi kert 
tervezése, kivitelezése, fenntartása” elnevezésű sor létrehozásának a javára. A hatodik javaslat 
szintén a „Női krízisszálló kialakítása” előirányzatot kívánja módosítani „Közösségi könyves 
szekrények” előirányzat megjelenítéséhez. A hetedik javaslat érdemi kihatással jár; 15 millió Ft 
átcsoportosítását javasolja, de a tartalék sorokon belül iroda kialakítása céljából. Az utolsó két 
módosítás két céltartalékot az általános tartalékba helyezne vissza.

Timár Gyula, elnök: érdeklődött, hogy egyesével kell-e szavazniuk az egyes pontokról.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: jelen van polgármester asszony az ülésen, aki előterjesztőként 
nyilatkozhat a módosító indítványok befogadásáról vagy be nem fogadásáról. Ha nem kerülnek 
befogadásra, akkor először a módosító indítványokról egyesével történik a vita és szavazás. A 
nehézség az, hogy valamennyi bizottság tárgyalja a rendelet-tervezetet, megteszi a módosító 
indítványait és ennek megfelelően fog kialakulni a képviselő-testület előtt egy döntési sor, ahol az 
egyes módosításokat valamennyi esetben határozattal jóvá kell hagynia a képviselő-testületnek, és 
a támogatást kapott határozati javaslatok épülnek bele a költségvetésbe, ami minősített többséggel 
rendeleti formában kerülhet elfogadásra.

Timár Gyula, elnök: kérte, hogy a bizottság tegye fel kérdéseit az első módosítási javaslattal 
kapcsolatban.

Marschall Máté, bizottsági tag: érdeklődött, hogy az okospadok napelemmel tölthetőek-e. 

Zsitnyák János Bálint, bizottsági tag: igen.
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Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői 
módosító javaslat első pontját.

A bizottság 5 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
2/2020. (IL 17.1 PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Utcabútorok” 
sorának összege 6.000c Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Utcabútorok - okos padok” megnevezésű 
sor keletkezzen ó.OOOe Ft összeggel.

Timár Gyula, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői módosító 
javaslat második pontját.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
3/2020. fii. 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Utcabútorok” 
sorának összege 8.000e Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Utcabútorok — Szelektív köztéri 
hulladékgyűjtők” megnevezésű sor keletkezzen 8.000e Ft összeggel.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: tudomása szerint a képviselőtársai a benyújtott 
módosító javaslathoz képest módosítót terveznek benyújtani.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: jelenleg ez a módosító javaslat. A SZMSZ szerint amelyik 
napirendi ponthoz érkezett egyéni módosító indítvány, az a napirendi vita lezárásig további 
módosításokkal illethető, illetőleg ma 12 órától a bizottságok még tudnak módosító indítványokat 
megfogalmazni. Ha ez beérkezik, akkor annak megfelelően változik a tárgyalás.

Timár Gyula, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői módosító 
javaslat harmadik pontját.
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A bizottság 4 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
4/2020. (II. 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Kutyás gyermek 
játszótér” sorának összege ó.OOOe Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Köztéri illemhelyek javítása és 
fenntartása” megnevezésű sor keletkezzen ó.OOOe Ft összeggel.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a kutyafuttató körbekerítését jó ötletnek tartja, de 
javasolta, hogy ez az „Utcabútorok” sor terhére történjen meg.

Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői 
módosító javaslat ötödik pontját azzal az előterjesztői módosítással, hogy a „Szeder lépcső 
kutyafuttató körbekerítése” új előirányzat az „Utcabútorok” sor terhére kerüljön feltüntetésre.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
5/2020. (II. 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Utcabútorok” 
sorának összege 2.500e Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Bemházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Szeder lépcső kutyafuttató körbekerítése” 
megnevezésű sor keletkezzen 2.500e Ft összeggel.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a közösségi kert tervezését támogatja, de javasolta, 
hogy ez az „Általános tartalék” terhére történjen meg.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: van egy módosító indítvány, amit polgármester asszony eltérő 
tartalommal támogat befogadni, tehát nem magát a módosító indítványt fogadja be, hanem mint 
előterjesztő egy másik módosító indítványt tesz ugyanerre a pontra. A logika szabályai szerint 
először mindig az utolsó módosító indítványt kell feltenni szavazásra. A polgármester tehát, aki 
önálló előterjesztésre jogosult mind a bizottsági, mind a testületi ülésen, tett egy módosító
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javaslatot. Ha a2 támogatást nyer, akkor ezzel szerepel a módosító indítvány. Az előző 
szavazásnál ugyanez a helyzet állt fent.

Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői 
módosító javaslat hatodik pontját azzal az előterjesztői módosítással, hogy a „Közösségi kert 
tervezése, kivitelezése, fenntartása” új előirányzat az „Általános tartalék” terhére kerüljön 
feltüntetésre.

A bizottság 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
6/2020, (II. 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklete „Általános tartalék” összege 
8.000e Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” mellékletben új, nevesített 
előirányzatként „Közösségi kert tervezése, kivitelezése, fenntartása” megnevezésű sor 
keletkezzen 8.000e Ft-tal összeggel.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: támogatja a közösségi könyves szekrények javaslatot, 
de az „Utcabútorok” sor terhére.

Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői 
módosító javaslat hatodik pontját azzal az előterjesztői módosítással, hogy a „Közösségi könyves 
szekrények” új előirányzat az „Utcabútorok” sor terhére kerüljön feltüntetésre.

A bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
7/2020. (IL 17.1 PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „6. Beruházás, felújítás” melléklete „Utcabútorok” 
sorának összege 4.500e Ft-tal csökkenjen, valamint a „6. Beruházás, felújítás” 
mellékletben új, nevesített előirányzatként „Közösségi könyves szekrények” 
megnevezésű sor keletkezzen 4.500e Ft összeggel.
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Timár Gyula, elnök: jelenleg tudomása szerint egy képviselői iroda van a II. emeleten. 
Érdeklődött, hogy több lesz-e.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: a kerületben számos különböző politikai 
szervezethez tartozó képviselő dolgozik, akik a munkájukat a saját körzetük közelében szeretnék 
végezni, illetve olyan helyen szeretnék a lakosokat fogadni, amely méltó a kerülethez. Ilyen irodája 
van jelenleg a Fidesznek. Véleménye szerint jó lenne, ha más kerületi politikai szervezetek, akiket 
a választók bejuttattak a képviselő-testületbe, kapnának lehetőséget. A javaslat jelenleg három 
képviselői irodára vonatkozik a Fidesz irodán kívül.

Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői 
módosító javaslat hetedik pontját.

A bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
8/2020. (IL 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklete „Általános tartalék” összege 
15.000c Ft-tal csökkenjen, valamint a „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok - 
Képviselői irodák kialakítása” megnevezésű sor 15.000e Ft-tal emelkedjen.

Timár Gyula, elnök: kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői módosító 
javaslat nyolcadik pontját.

A bizottság 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
9/2020. (II. 17.1 PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok — 
Társadalmasítás! tartalék — Részvételi költségvetés” sorának 10.000c Ft összege épüljön be 
a „8. Tartalékok” melléklet „Általános tartalék” sorába.
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: véleménye szerint a „Társadalmi innovációs műhely 
és vállalkozói fórum” előirányzatra nagy szükség van. Fontos volna, hogy azok a kerületi civil és 
társadalmi szervezetek, akik jelenleg nem nagyon kapnak lehetőséget arra, hogy találkozzanak és 
jó dolgokat végezhessenek, azok ezt megtehessék. Egy olyan típusú közösségi műhelyről lenne 
szó, amely egyébként a Hegyvidéki Önkormányzatnál is nagy sikerrel működik, szereti a lakosság.

Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel a képviselői 
módosító javaslat kilencedik pontját.

A bizottság 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
10/2020. (II. 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról

A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet-tervezet „8. Tartalékok” melléklet „II. Céltartalékok - - 
Társadalmasítás! tartalék — Társadalmi innovációs műhely és vállalkozói fórum” sorának 
ó.OOOe Ft összege épüljön be a „8. Tartalékok” melléklet „Általános tartalék” sorába.

Kivágó Péter, bizottsági tag: a rendelet-tervezet második oldalán szerepel egy létszámkeret 
amit a 7. mellékletben lehet megtekinteni bontásban, azonban utóbbiban ezeket a számokat nem 
látja. Megkérdezte, ez azt jelenti-e, hogy kevesebb létszámmal fog működni az önkormányzat 
mint a létszámkeret.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a nem képviselő bizottsági tagok létszáma nem került beírásra, ez 
adja a különbséget. Előterjesztői módosításban javasolni fogja, hogy korrigálják.

Marschall Máté, bizottsági tag: megkérdezte, hogy mit takar a képviselői éves keret 1 millió Ft 
összeggel, pontosan mire lehet felhasználni, kérvényezni kell-e és ki ellenőrzi ezt.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: a keret felett az egyéni körzetben mandátumot szerzett képviselő 
rendelkezik és annak átcsoportosítására javaslatot tehet a képviselő-testületnek közösségi célok 
érdekében. Például ha a saját körzetében padot szeretne elhelyezni vagy egyedi támogatást kíván 
nyújtani egy rászoruló jól tanuló gyermeknek. A képviselő jelzi a Hivatal számára, hogy élni kíván 
az előirányzat átcsoportosítási jogával és azt átvezetik. Ez lehet dologi kiadás vagy szolgáltatás 
megrendelés is.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: ez egy lehetőség az egyéni mandátumot szerzett 
képviselőknek, hogy a körzetük fontos fejlesztését elősegítsék.

Marschall Máté, bizottsági tag: jelezte, hogy a hungarocell plexiből készült műemlék jelölő 
táblákat levitte a szél, illetve letörtek. Számos helyen látott hasonlót a Vízivárosban. Érdeklődött, 
hogy mit lehet tudni róla. Bilinccsel lettek felszerelve, iránymutatóként. Ha a fenti keretből el 
lehet végezni a javításukat, akkor javasolná, hogy minden képviselő fordítsa erre a keretét.
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Váradiné Naszályi Márta, polgármester: lehet javasolni, de tiszteletben fogják tartani minden 
képviselő saját belátását. Természetesen be lehet nyújtani a javaslatot, készíteni kell hozzá költség 
becslést.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: nem önkormányzati beruházásban kerülhetett kialakításra, mert ha 
közúti közlekedési táblán vannak, akkor azt csak a BKK helyezhet ki, a KRESZ-nek megfelelő 
információs tájékoztató táblákat nem az önkormányzat helyezi ki.
Ha a BKK nyilvántartásában szereplő táblákról van szó, akkor az önkormányzat bejelentésre 
továbbítja részükre.

Váradiné Naszályi Márta, polgármester: véleménye szerint a közlekedési táblákat felhasználva 
ez egy egyéni vagy civil kezdeményezés lehetett. Az ötlet maga nem rossz, a Fővárossal és a 
Budapest Közúttal egyeztetve akár meg is valósíthatják, de nem szeretne beleszólni az egyéni 
képviselő keret elköltésébe.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: megkérte képviselő urat, hogy küldjön részükre képeket és meg 
fogják vizsgálni.

Timár Gyula, elnök: a rendelet-tervezet szövege kapcsán kívánt észrevételeket tenni. A 4. § elé 
tenné a 4. címet, mert abban a paragrafusban van róla szó.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: megköszönte az észrevételt, javítani fogják.

Timár Gyula, elnök: a 4. cím alatti szöveg a létszámokkal foglalkozik, és a 3. cím alatt kellene, 
hogy szerepeljen.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: ezen logika mentén a 4. címet el kell hagyni; a 3-5. § egy cím alá 
tartozik.

Timár Gyula, elnök: a 14. §-ban A 14. és 15. § megjelölés az átruházott hatáskörök 
vonatkozásában nem megfelelő. Azonban több helyen van a rendeletben átruházás: a 6. § (3) 
bekezdésben, a 11. § (3) bekezdésben, illetve a 12. §-ban. Megkérdezte, hogy a 13. § (4) bekezdése 
átruházás-e.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: utóbbi nem átruházás, de az előbbiek igen. Megköszönte az 
észrevételt, javítani fogják.

Timár Gyula, elnök: további kérdés, hozzászólás nem lévén, szavazásra tette fel az 
előterjesztésben szereplő rendeletalkotási javaslatot a mai ülésen elfogadott módosításokkal 
együtt.

A bizottság 5 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének 
Pénzügyi- és Ellenőrzési Bizottsága
11/2020. fii. 17.) PEB határozata
Budapest I. Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet elfogadásáról
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A Budapest I. kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi- és 
Ellenőrzési Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Budapest I. 
Kerület Budavári Önkormányzat Képviselő-testülete 2020. évi költségvetéséről szóló 
önkormányzati rendelet elfogadása” tárgyú előterjesztésben szereplő rendeletalkotási 
javaslatot a 2-10/2020. (II. 17.) PEB határozatokban elfogadott módosításokkal.

2. Egyebek

Timár Gyula, elnök: a korábbiakban lefektették, hogy a testületi ülés előtt hétfőn 16 órakor lesz 
a bizottság ülés, amennyiben lesz napirendi pontjuk.

dr. Tarjányi Tamás, jegyző: megköszönik, ha a bizottságok tartják magukat a megbeszélt 
időponthoz.

Timár Gyula, elnök: jelezte, hogy ha más bizottság kapcsán probléma merülne fel az időponttal 
kapcsolatban, akkor megegyezhetnek a cserében is.

További észrevétel, hozzászólás nem lévén az Elnök megköszönte a részvételt és az ülést 
bezárta.

, . /A-
Budapest, 2019. március 3.

Kovács László György 
alelnök

Timár Gyula 
elnök
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